



1 February 2017 / 1er février 2017

## IOTC CIRCULAR 2017-008 / CIRCULAIRE CTOI 2017-008

Dear Sir/Madam,

### SUBJECT: ASSESSMENT CRITERIA FOR THE COMPLIANCE REPORT

At the 12<sup>th</sup> Session of the IOTC Compliance Committee, it was recommended that the IOTC Secretariat provide CPCs with the assessment criteria to understand the process of how the Compliance Reports are compiled.

The CoC **RECOMMENDED** that the IOTC Secretariat provide CPCs with the assessment criteria to understand the process of how the Compliance Reports are compiled, including information on the year being assessed for each requirement (*Paragraph 47, IOTC-2015-CoC12-R[E], 62 pp*).

Following the recommendation of the Compliance Committee, the IOTC Secretariat is pleased to provide (attached) the assessment criteria to be used for the compilation of the Compliance Reports for the 2017 meeting. We would like to invite CPCs to provide comments/observations in the last column highlighted in yellow. Considering the time frame for the compilation of the reports set by the IOTC Rules of Procedure (2014), we shall be grateful if comments/observations are submitted before the 17 February 2017.

Madame/Monsieur,

### OBJET: CRITERES D'EVALUATION DU RAPPORT D'APPLICATION

Lors de la 12<sup>ième</sup> Session du Comité d'application de la CTOI, il a été recommandé que le Secrétariat de la CTOI fournisse aux CPC les critères d'évaluation pour comprendre le processus utilisé pour compiler les rapports d'application.

Le CdA **A RECOMMANDÉ** que le Secrétariat de la CTOI fournisse aux CPC les critères d'évaluation permettant de comprendre le processus de compilation des rapports d'application, y compris des informations sur l'année évaluée pour chaque exigence (*Paragraph 47, IOTC-2015-CoC12-R[F], 60 pp*).

Suite à la recommandation du Comité d'application, le Secrétariat de la CTOI a le plaisir de présenter (annexe), les critères d'évaluation qui seront utilisés pour la compilation des rapports d'application pour la réunion de 2017. Nous souhaitons inviter les CPC à fournir des commentaires / observations dans la dernière colonne surlignée en jaune. Considérant le délai pour la compilation des rapports établi par le règlement intérieur de la CTOI (2014), nous vous demandons de soumettre les commentaires / observations avant le 17 Février 2017.

Yours sincerely / Cordialement

Executive Secretary (*a. i.*) / Secrétaire exécutif (*a. i.*)

#### Attachments / Pièces jointes:

- Template CR for COC14 with assessment criteria / Modèle CR pour CdA14 avec critères d'évaluation.

Distribution / Destinataires

**IOTC Contracting Parties/ Parties contractantes de la CTOI:** Australia/Australie, China/Chine, Comoros/Comores, Eritrea/Erythrée, European Union/Union européenne, France (Territories/DOM-TOM), Guinea/Guinée, India/Inde, Indonesia/Indonésie, Iran (Islamic Rep of/Rép. islamique d'), Japan/Japon, Kenya, Rep. of Korea/Rép. de Corée, Madagascar, Malaysia/Malaisie, Maldives, Mauritius/Ile Maurice, Mozambique, Oman, Pakistan, Philippines, Seychelles, Sierra Leone, Somalia/Somalie, South Africa/Afrique du Sud, Sri Lanka, Sudan/Soudan, United Rep. of Tanzania/Rép.-Unie de Tanzanie, Thailand/Thaïlande, United Kingdom (OT)/Royaume-Uni(TOM), Yemen/Yémen.

**Chairperson IOTC / Président de la CTOI**

**Cooperating Non-Contracting Parties/ Parties coopérantes non-contractantes:** Bangladesh, Djibouti, Liberia, Senegal/Sénégal.

**Intergovernmental organisations & Non-governmental organisations / Organisations intergouvernementales et non-gouvernementales**

**Copy to/ Copie à :** FAO

This message has been transmitted by email only / Ce message a été transmis par courriel uniquement